



The Arrangement of S.1 Voluntary Service Experiential Activities

有關中一級義工體驗活動安排

Dear Parents,
各位家長：

To enhance students' learning on voluntary service, the school has organised an array of activities for S.1 students. This training programme is part of the JC volunteer together-school based initiative. Kindly refer to the table below for details. For inquiries, please contact Mr Chu Kut Leung or Ms Ngan Yin Ning at 2604 9762. Thank you for your attention.

Date	日期	4 October 2024 (Fri), 10 October 2024 (Thu) & 17 October 2024 (Thu)	2024 年 10 月 4 日 (五)、 2024 年 10 月 10 日 (四) 及 2024 年 10 月 17 日 (四)
Venue	地點	School Hall	本校禮堂
Gathering Details	集合時間及地點	4:15 pm, Home Room	下午 4:15 · 班房
Dismissal Details	解散時間及地點	5:15 pm, School Hall	下午 5:15 · 本校禮堂
Activity Fee	活動費用	Free of charge	費用全免
Remarks	備註	<p>1. It is mandatory for S.1 students to participate in the captioned event</p> <p>2. Students must join the activity in neat P.E. uniform.</p> <p>3. Students who are unable to join the activity due to special reasons must submit a parent letter and supporting documents to the school for prior approval by 2 October 2024 (Wed).</p> <p>4. Students who are unable to attend the activity due to illness should submit a leave application with medical certificate by three working day. Absentees who failed to present a medical certificate will be considered as truancy.</p> <p>1. 中一學生務必出席此活動。</p> <p>2. 學生必須穿著整齊運動服。</p> <p>3. 因特殊原因未能參與者，須於 10 月 2 日 (三) 前提交家長信及證明文件，以獲取學校批准。</p> <p>4. 因病不能參加活動的學生，須於活動後三個工作天內提交家長信及醫生證明書。未能遞交醫生證明書的同學作曠課處理。</p>	

為提升同學對義工服務的認識，本校特為中一同學安排以上學習活動。此培訓課程由「賽馬會眾心行善-義工推廣校園夥伴計劃」提供。詳情請參閱上表。如有疑問，歡迎致電 2604 9762 向朱吉樑老師或顏燕玲老師查詢。

Christian Alliance Cheng Wing Gee College
宣道會鄭榮之中學



Shum Kai Shing, Principal 沈啟誠校長
19 September 2024 2024 年 9 月 19 日